
Zápis z 9. veřejného zasedání zastupitelstva obce Velichovky konaného dne 16.12.2019 

od 18:00 v hasičské zbrojnici ve Velichovkách 

 

Přítomni: Jiří Filip, Milan Kukal, Jiří Lebedinský, Václav Moník, Monika Novotná, Ing. Dalibor Sova, 
Zdeněk Šedivec, Jana Tulaková, Jana Kubešová, Luděk Kunc, Petra Jelínková, Vladimír Jaroš 
Omluveni: Josef Karel 
Hosté: 28– dle prezenční listiny 
 

1. Zahájení, prezence, určení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a 

programu jednání. 

Starosta (dále jen „předsedající“) oznámil, že veřejné zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se 

v souladu s § 92, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. O obcích sešlo minimálně jednou za tři měsíce. 

Z celkového počtu 13 členů zastupitelstva bylo přítomno 12 zastupitelů, takže zastupitelstvo bylo 

podle § 92, odst. 3 zákona o obcích schopno usnášet. 

Zapisovatelkou byla určena paní Monika Novotná, jako ověřovatelé zápisu navrženi p. Zdeněk 

Šedivec a p. Václav Moník. Za předsedu návrhové komise pak p. Vladimír Jaroš a členové paní Jana 

Kubešová a pan Milan Kukal. Ověřovatelé zápisu i členové návrhové komis byli hlasováním schváleni 

všemi hlasy, stejně jako následující program.  

1) Zahájení, prezence, určení zapisovatele, ověřovatel zápisu, návrhové komise a programu 

2) Kontrola plnění usnesení z 8. veřejného zasedání obce 

3) Dílčí přezkoumání hospodaření obce Velichovky 

4) Dohody o provedení práce pro rok 2020 

5) Revokace usnesení – nájemní smlouva „CETIN“ 

6) Dotační programy z rozpočtu obce na rok 2020 

7) Obecní byty č.p. 48 Velichovky – žádosti o pronájem od 1.2.2020 

8) Dotační podpora – pečovatelská služba Jaroměř 

9) Žádosti o dotace – Královéhradecký kraj, MMR, SZIF, IROP, KS MAS, ostatní 

10) Rozpočet příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Velichovky na rok 2020 

11) Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Velichovky na rok 2021 a 2022 

12) Rozpočet Obce Velichovky na rok 2020 

13) Střednědobý výhled rozpočtu Obce Velichovky na rok 2021 a 2022 

14) OZV č. 1/2019 o místním poplatku ze psů 

15) OZV č. 2/2019 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

16) OZV č. 3/2019 o místním poplatku z pobytu 

17) OZV č. 4/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálního odpadu. 

18) Různé informace 

a) Parkoviště a příčný práh u bytovky 

b) Probíhající úpravy na úpravně vody Velichovky 

19) Diskuze 

20) Zpráva návrhové komise o přijatých usneseních 

21) Závěr 

Tento program byl schválen počtem 12ti hlasů.  

PRO: 12    PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 



2. Kontrola plnění usnesení z 8 veřejného zasedání zastupitelstva obce 

a) Uzavřít smlouvu o směně pozemků ppč. 2056 a 2005 v k.ú. Hustířany - splněno 
b) Zveřejnit na úřední desce a webových stránkách obce rozpočtové opatření č. 7-2019 a zapracovat 

jej do účetnictví – splněno 
c) Uzavřít kupní smlouvu s vítězem výběrového řízení VZMR na nákup dopravního automobilu pro 

obce Velichovky – splněno 

d) Uzavřít kupní smlouvu s vítězem výběrového řízení VZMR na nákup obecního traktoru – Trvá 

(běží lhůta pro případné odvolání účastníků VZMR, a to do 20.12.2019). 

e) Uzavřít dodatek č.2 ke smlouvě s firmou CETIN (Česká telekomunikační infrastruktura a.s.) – 

nesplněno (nebyl vyvěšen záměr, nutno revokovat usnesení - viz. bod č. 5) 

f) Uzavřít dodatek č. 2 ke smlouvě s firmou AGRO CS na odběr kalů z ČOV Hustířany - splněno 

g) Uzavřít dodatek č. 2 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola, Velichovky, okres 

Náchod - splněno 

h) Upravit spínání veřejného osvětlení v Hustířanech – úkol trvá 

i) Prověřit možnost řešení občanů vzešlých z diskuze: Zjistit, proč nebyl odeslán provozní příspěvek 

za 2. pololetí místní ZŠ a MŠ. – splněno (Důvod: zasílání příspěvku bylo nastaveno 1x za ½ roku, 

což bylo nedostačující a v době tohoto dotazu byl příspěvek již ,,na cestě“ a odeslán, pouze se 

nezobrazil ještě v bance). 

 
 

3. Dílčí přezkoumání hospodaření obce Velichovky 

Starosta obce seznámil přítomné s výsledkem dílčího přezkoumání hospodaření obce Velichovky 

za rok 2019 (za období 1.1.2019 – 4.11.2019). Toto dílčí přezkoumání neshledalo v žádné oblasti 

významné přestupky. Jediný přestupek, který měl za následek zařazení tohoto přezkoumání do 

kategorie ,,C“ bylo nezveřejnění smlouvy o dílo na profilu zadavatele v zákonném termínu do 15ti 

dnů. Zastupitelstvo projednalo zápis z dílčího přezkoumání a přijímá systémové nápravné 

opatření ke zjištěné chybě takto: Smlouvy o dílo nad 500tis. bez DPH včetně všech dodatků budou 

vždy zveřejňovány v zákonných termínech. Zodpovídá: Starosta obce, Termín: ihned. Zastupitelé 

toto usnesení přijali a schválili všemi hlasy. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 

 
 

4. Dohody o provedení práce pro rok 2020 

Zastupitelé vykonávající práci pro Obec Velichovky nad rámech svých povinností budou mít s obcí 

uzavřeny dohody o provedení práce. Dohody o provedení práce budou uzavřeny s těmito 

zastupiteli. Václav Moník – lesy, Vladimír Jaroš – Tvorba zpravodaje, Milan Kukal – velitel 

výjezdové jednotky hasičů. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 

 

5. Revokace usnesení – nájemní smlouva „CETIN“ 

Starosta Obce seznámil přítomné občany a zastupitele s tím, že na posledním VZZO bylo 

schváleno uzavření dodatku č. 2 s firmou CETIN. Před podepsáním dodatku však nebyl vyvěšen 

na úřední desce záměr tohoto pronájmu a z tohoto důvodu je nutné revokovat toto usnesení č.: 

8/2019/7. Následný podpis tohoto dodatku č. 2 bude v již pouze v kompetenci starosty obce. 

Zastupitelé následně tuto revokaci usnesení schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 



6. Dotační programy z rozpočtu obce na rok 2020 

Zastupitelstvo i v tomto roce jednalo o postupu při poskytování programových dotací z rozpočtů 

obce Velichovky v následujícím roce 2020, kdy bylo navrženo, aby podmínky dotačních programů 

byly totožné s podmínkami platnými v roce 2019, tudíž vzory tiskopisů žádostí o jejich přiznání a 

vzor veřejnoprávní smlouvy oproti předchozímu roku nedoznají žádných výrazných změn. 

Předsedající proto na základě těchto pravidel navrhl, aby od 17.12.2019 byly vyhlášeny dotační 

program na rok 2020, a to: ,,Sportovní, kulturní, vzdělávací a jiné aktivity pro veřejnost na rok 

2020“ v celkovém objemu 80.000Kč (maximální výše dotace je 85%) a na ,,Činnost spolků v roce 

2020“ v celkovém objemu 100.000Kč (maximální výše dotace 60%). Žádosti je pak možné 

podávat do 31.1.2020. Zastupitelé následně tento návrh schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 

7. Obecní byty č.p. 48 Velichovky – žádosti o pronájem od 3.2.2020 

Na základě došlé výpovědi z nájmu v obecním bytě č.III po manželech Netušilových byl v souladu 

se schváleným postupem o pronájmu bytů byl zveřejněn na úřední desce záměr pronájmu + 

pravidla pro přidělování obecních bytů. Termín pro příjem žádostí končil dnem 12. prosince 2019. 

V tomto termínu byly doručeny na 0Ú dvě žádosti. Jedna byla od manželů Haramijových, kteří by 

se rádi po novém přírůstku do rodiny přestěhovali do většího bytu, neboť ten jejich dosavadní – 

byt č. II je jim z výše uvedených důvodů již malý. Druhou žádostí pak byla žádost slečny Veroniky 

Svobodové, která ji odůvodnila hlavně tím, že by se již ráda osamostatnila a postavila na vlastní 

nohy. Předsedající dal hlasovat na základě pořadí došlých žádostí o přidělení bytu nejprve 

manželům Haramijovým. Tento návrh zastupitelé následně jednomyslně schválili.  

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 

8. Dotační podpora – pečovatelská služba Jaroměř 

Předsedající představil přítomným nabídku pečovatelské služby Jaroměř na poskytnutí péče pro 

starší občany v případě zájmu někoho z občanů obce Velichovky. Z tohoto důvodu je nutné 

přislíbit dotační podporu pečovatelské službě Jaroměř, samozřejmě pouze v případě využití této 

služby některým z občanů obce. Na základě tohoto faktu navrhl předsedající hlasovat o příslibu 

této dotační podpory.  

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 

9. Žádosti o dotace – KHK, MMR, SZIF, IROP, KS MAS, ostatní 

Ještě před začátkem bodu žádosti o dotace viz. níže informoval starosta obce o schválení 

přidělení dotace od ministerstva průmyslu a obchodu ze Státního programu na podporu úspor 

energie pro rok 2020 – program EFEKT – opatření ke snížení energetické náročnosti veřejného 

osvětlení, výzva č. 2/2020. Hodnotící komise doporučila žádost obce k podpoře ze státního 

rozpočtu ve výši 1.122.407 Kč. Zastupitelé následně schválili přijetí této dotace a pověřili starostu 

dalšími kroky k její realizaci, tj. vypsáním výběrového řízení na realizaci a následném podepsání 

smlouvy s vítězem výběrového řízení. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitelů 
 

Na základě zpracovaných projektů by obec mohla v následujícím roce realizovat následující akce, 

na jejich spolufinancování by mohla podat žádosti o přiznání dotace z některých dotačních titulů, 

které jsou v současnosti vypsány: 

SFDI (zvýšení bezpečnosti dopravy – výstavba nebo rekonstrukce chodníků)  – Chodníky 

Hustířany. 



MMR (rekonstrukce a přestavby veřejných budov) – Přístavba Základní Školy Velichovky (1. část) 

MMR (podtitul Podpora výstavby technické infrastruktury) - Zasíťování stavebních parcel pro 

lokality Hustířany a Velichovky. 

KÚ KHK – (dopravní infrastruktura) - Cesta k písníku 

KÚ KHK – (dotace na individuální účel – jednorázová akce) – Nové orientační systémy v obci, 

sluneční hodiny, naučná stezka pro pacienty 

MVČR - HZSCR – JSDH_V2_2020 – (Pořízení nového dopravního automobilu) 

Zastupitelé následně tyto záměry žádostí o dotace schválili. 

PRO: 12 zastupitelů  PROTI: 0 zastupitelů    Zdržel se: 0 zastupitelů 
 

10. Rozpočet příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Velichovky na rok 2020 

Novela zákona o rozpočtových pravidlech ukládá zřizovateli, aby schválil rozpočet svých 

příspěvkových organizací. Základní škola a Mateřská škola Velichovky, příspěvková organizace 

předložila návrh, který počítá s celkovým příspěvkem od zřizovatele ve výši 1.089.000,-Kč. 

Návrh rozpočtu příspěvkové organizace zřizovatel schválil a zastupitelstvo jej vzalo na vědomí. 

Tyto návrhy byly zveřejněny na úřední desce ode dne 29.11.2019, zveřejněny byly pak rovněž i na 

internetových stránkách školy. 

 

11. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Velichokvy na rok 2021 a 2022 

Na úvod pan starosta uvedl, že na základě § 3 zákona č. 250/2000 Sb. O Rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů ve znění pozdějších předpisů je nutné sestavit střednědobý rozpočtový 

výhled pro příspěvkové organizace zřizované obcí Velichovky. Tento výhled musí sestavovat na 

základě novely zákona o rozpočtových pravidlech nově i příspěvkové organizace. Objem výnosů a 

nákladů ZŠ a MŠ Velichovky, příspěvkové organizace v hlavní činnosti činí: 9.180.000,-Kč. Výnosy 

v hospodářské činnosti 175.000,-Kč a náklady v hospodářské činnosti pak 170.000,-Kč. Tyto 

střednědobé výhledy příspěvkových organizací schvaluje zřizovatel (tj. starosta), což učinil a 

zastupitelstvu dal tímto na vědomí. Návrh střednědobých výhledů byl zveřejněn na úřední desce 

obce dne 29.11.2019, zveřejněn pak byl rovněž i na internetových stránkách školy. 

 

12. Rozpočet obce Velichovky na rok 2020 

Pan starosta uvedl, že návrh rozpočtu na rok 2020 sestavený v souladu s § 84 odst. (2) písm. b) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, se závazným 

ukazatelem § byl zveřejněn na úřední desce v zákoně předepsaném období (ode dne 29.11.2019) 

tak, aby k němu mohli občané před schválením vznést případné dotazy a připomínky. 

Předsedající s obsahem rozpočtu včetně návrhu závazných ukazatelů seznámil ještě jednou 

zastupitele i občany a vyzval je k vznesení dotazů a připomínek. Žádné požadavky na výraznou 

úpravu předloženého návrhu rozpočtu nakonec nebyly vzneseny a zastupitelé proto hlasovali o 

tom, aby v roce 2020 příjmy činily 15.412.800,-Kč, výdaje 22.395.956,-Kč, schodek ve výši 

6.983.156,-Kč byl financován z přebytku hospodaření minulých let, závazným ukazatelem byl 

stanoven §. Zastupitelé následně tento rozpočet schválili. 

PRO: 11 zastupitelů  PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 1 zastupitel (Sova) 
 

13. Střednědobý výhled rozpočtu obce Velichovky na rok 2021 a 2022 

Pan starosta se věnoval i střednědobému výhledu rozpočtu obce Velichovky na roky 2021 a 2022. 

Dle § 3 zákona č. 250/2000 Sb. O rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění 

pozdějších předpisů, stejně jako příspěvkové organizace, musí i obec stanovit svůj střednědobý 



výhled rozpočtu – návrh, aby výše příjmů a výdajů v uvedených letech činila na straně příjmů 

13.500.000,-Kč a na straně výdajů pak 15.100.000,-Kč, kde je již počítáno v těchto letech se 

splátkou úvěru na opravu Hotelu u Kopeckých. Podrobnější členění je uvedeno v rozpisu, který 

byl zveřejněn v řádném termínu od 29.11.2019 na úřední desce obce Velichovky. 

Zastupitelé následně tento střednědobý rozpočtový výhled schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 

14. OZV č. 1/2019 o místním poplatku ze psů 

S účinností od 1.1.2020 dochází k účinnosti novely Zákona č. 565/1990 Sb. O místních poplatcích. 

Podle této novely se musí změnit vyhláška o místním poplatku ze psů. Na základě tohoto faktu 

byla zastupitelům a občanům představena nová podoba OZV č. 1/2019 o místním poplatků ze 

psů. Tato nová podoba se nijak výrazně neliší od předešlé vyhlášky, a to ani ve výši poplatku za 

psa, který zůstává nezměněn. Obsah této vyhlášky byl dále zkontrolován úřadem MVČR. 

Zastupitelé následně tuto OZV č. 1/2019 o místním poplatku ze psů schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 

 

15. OZV č. 2/2019 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

S účinností od 1.1.2020 dochází k účinnosti novely Zákona č. 565/1990 Sb. O místních poplatcích. 

Podle této novely se musí změnit vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

Na základě tohoto faktu byla zastupitelům a občanům představena nová podoba OZV č. 2/2019 o 

místním poplatků za užívání veřejného prostranství. Tato nová podoba se nijak výrazně neliší od 

předešlé vyhlášky, a to ani ve výši poplatků za užívání veřejného prostranství. Obsah této 

vyhlášky byl dále zkontrolován úřadem MVČR. Zastupitelé následně tuto OZV č. 2/2019 o 

místním poplatku za užívání veřejného prostranství schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 

 

16. OZV č. 2/2019 o místním poplatku z pobytu 

S účinností od 1.1.2020 dochází k účinnosti novely Zákona č. 565/1990 Sb. O místních poplatcích. 

Podle této novely se musí změnit vyhláška o místním poplatku z pobytu. Na základě tohoto faktu 

byla zastupitelům a občanům představena nová podoba OZV č. 3/2019 o místním poplatku z 

pobytu. Tato vyhláška nově nahrazuje stávající vyhlášku o místním poplatku za lázeňský a 

rekreační pobyt a vyhlášku o poplatku z ubytovací kapacity. Obsah této vyhlášky byl dále 

zkontrolován úřadem MVČR. Zastupitelé následně tuto OZV č. 3/2019 o místním poplatku 

z pobytu schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 

 

17. OZV č. 2/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálního odpadu. 

S účinností od 1.1.2020 dochází k účinnosti novely Zákona č. 565/1990 Sb. O místních poplatcích. 

Nejpodstatnější změnu provází vyhláška o poplatku za komunální odpad. Její nový název zní 

„Vyhláška o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů“. Poplatníkem dle Zákona je nově každá osoba 

trvale hlášená k pobytu na území obce.  Ale i nadále může vlastník nemovitosti platit poplatek za 

více osob. V tomto případě musí na obecní úřad nahlásit, za které osoby je poplatek hrazen. Na 

základě tohoto faktu byla zastupitelům a občanům představena nová podoba OZV č. 4/2019 o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálního odpadu. Obsah této vyhlášky byl dále zkontrolován úřadem MVČR. 



Zastupitelé následně tuto OZV č. 4/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu schválili. 

PRO: 12 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 

 

18. Různé informace 

a) Parkoviště a příčný práh u bytovky: Starosta seznámil přítomné občany s informací, že 

Parkoviště u bytovky je hotovo, stejně tak příčný práh v této ulici na Třešňovce. Na základě 

provozu budou na parkovišti provedeny ještě malé drobné úpravy (např.: osvětlení, dorazové 

terče, doplnění či vynechání některého dopravního značení atd.). Vše na základě předešlé 

dohody s odborem dopravy v Jaroměři. 

b) Probíhající úpravy na úpravně vody Velichovky: Starosta obce seznámil občany a zastupitele 

s proběhlými úpravami na úpravně vody ve Velichovkách. (Čištění čerpadel, potrubí, přidání 

chlorování před provzdušňovací nádrž, čištění filtru, čištění vodojemu, odkalování hydrantů atd.). 

Všechny tyto kroky by měly vést ke zlepšení kvality dodávané vody v obci, ale i v okolních obcích, 

kam naše obec vodu dodává. Za poslední dny od dob provedení těchto úprav neregistruje 

starosta žádné stížnosti na kvalitu dodávané vody, a to ani z okolních obcí. I přes aktuálně dobrou 

situaci je potřeba v preventivních krocích ke zkvalitnění dodávek vody pokračovat. Dále bylo 

rekonstruováno kompletní nerezové vedení na ČOV Velichovky a rovněž i elektronická část ČOV 

Velichovky. 

  

19. Diskuze 

H.H.: se dotázala, proč si obec bude brát na rekonstrukci hotelu u Kopeckých úvěr, když jsou na 

rekonstrukce dotace. - Dotace momentálně na rekonstrukci podobných objektů není bohužel 

vypsána a z toho důvodu ho musíme začít rekonstruovat z vlastních zdrojů. Drobné a dílčí opravy 

již byly provedeny (oprava okapů, oprava střechy u přístřešku). 

F.H.: se dotázal za kolik Kč by mu obec mohla umožnit uskladnit dřevo na obecním prostranství. – 

Dle OZV o veřejném prostranství je to po dohodě se starostou možné za 1Kč za 1m2 / den. 

J.L..: se vyjádřil k dopisu paní J.Š., který byl roznesen občanům obce do poštovních schránek. 

Uvedl na pravou míru informaci, že jí nebyl umožněn tento příspěvek otisknout v obecním 

zpravodaji. Autor a pověřená osoba za zpravodaj p. V.J. nabídl 2 náhradní varianty řešení 

(důvodem těchto variant byla jenom a pouze neadekvátní délka příspěvku v porovnání s délkou 

zpravodaje, jako celku a délky příspěvků v něm uváděných). 1. varianta: Článek zredukovat do 

běžné délky článků zpravodaje – čili cca velikost 1 stránky. 2. varianta: Do zpravodaje uvést 

krátký odstavec o doručení tohoto článků, který by byl následně vyvěšen do konce ledna 2020 na 

úřední desce obce (neoficiální část) a zároveň na obecním webu v sekci ,,diskuze“, a to 

v nezměněné délce a podobě. Ani jednu z těchto variant paní J.Š. neakceptovala. Následně pan 

starosta vyjádřil názor, že ke sloučení ZŠ a MŠ již bylo na 2 předchozích VZZO řečeno k danému 

tématu naprosto vše, a to jak z řad občanů, tak zastupitelů a byly zodpovězeny všechny dotazy a 

fakta. Dále se tímto problémem již zabývat nebude a cílem je pouze a jenom nastavit fungování 

MŠ tak, aby fungovala co nejlépe. 

J.K.: informoval občany a zastupitele o tom, že byly na výletě v Přerově a Lysé nad Labem. 

Poděkoval hlavně manželům Dostálkovým a Třeštíkovým za dlouholetou činnost v tomto spolku. 

Chtěl by obec poprosit o pokračující spolupráci a podporu tohoto spolku. Všem zastupitelům 

poděkoval za jejich dosavadní činnost popřál jim mnoho zdaru v jejich další práci – starosta 

poděkoval za příspěvek do diskuze a vyjádřil potěšení nad návštěvou na členské schůzi této 

organizace a nad příjemnou atmosférou a fungováním. 



 

L.P.: se zeptal, jak to vypadá s výstavbou RD v lokalitě u lázní, že by to nemusel být problém tuto 

lokalitu znovu oživit. – V tomto projektu se pokračuje, byl dohledán pokračovatel po p. 

Charvátovi, kterému firma zkrachovala a podnikají se všechny kroky k tomu, aby byl tento projekt 

co nejdříve znovu otevřen. 

M.M.: řekla, že v obci chybí poznávací cesta, nebo naučná stezka  - s tímto faktem je počítáno a 

realizace bude součástí dotace z KÚ KHK v dotaci na individuální účel – jednorázové akce. 

J.K.: vznesl dotaz, kolik je vykáceno v našich lesích porostů – K 1.10.2019 je stav následující: 

1600m3 napadeno a vytěženo (kůrovec). 1250m3 je již odvezeno a prodáno. 160m3 je prodané 

palivové dřevo. Bylo cca 15 zájemců o samovýrobu – celkem vytěženou touto činností 54m3. Dle 

nařízení KÚ odboru dozoru nad lesy má být do konce března vytěženo ještě 400m3 kůrovcem 

napadeného dřeva (menší kmeny a stromy). Po novém roce dojde ke změně ceníku dřeva a 

občané budou znovu vyzváni k samotěžbě. 

L.N.: řekl, že pohled do lesů není vůbec hezký a co se s tím bude do budoucna dělat? Budou se 

nové stromy sázet? - Hospodářský plán lesa má v kompetenci obecní hajný. Budeme pokračovat 

ve výsadbě nových stromků a ve výrobě oplocenek. Vše dle platného lesnického plánu. 

V.J.: řekl, že u Potůčku je děravý střešní žlab – oprava bude provedena po novém roce. 

M.K.: se zeptal, kdy a jak bude řešena cyklostezka z Velichovek do Jaroměře – ano, doprava 

z Velichovek do Jaroměře houstne a jezdí zde mnoho kamionů. Bohužel minulá studie cyklostezky 

podél cesty je nereálná z důvodu výstavby dálnice. Bude dále jednáno v rámci mikroregionu o 

cyklostezce. 

L.N.: Poděkoval za opravu chodníků u hotelu Kopeckých a dalších dílčích oprav. 
 

20. Zpráva návrhové komise o přijatých usneseních 

Viz. příloha 
 

21. Závěr 

Předsedající poděkoval všem přítomným zastupitelům za jejich celoroční práci pro obec. Hostům 

poděkoval za přízeň během celého roku a účast na tomto posledním VZZO v roce 2019. Všem pak 

popřál hezké, klidné a příjemné svátky. Do nového roku 2020 pak hlavně hodně štěstí a zdraví a 

v 19:45 pak toto VZZO Velichovky ukončil. 

 

 

Ve Velichovkách dne 23.12.2019 

 

Zapsala:  Monika Novotná ……………………………………………………… 

 

Ověřovatelé zápisu: Václav Moník  ……………………………………………………… 

 

   Zdeněk Šedivec ……………………………………………………… 

 

Starosta obce:  Jiří Lebedinský  ……………………………………………………… 


